
2023-01-08 Protokoll styrelsemöte Örserums IK  

Närvarande: Eva, Louise, Eric, Jessica, Jane 

Frånvarande: Ann-Britt, Anna 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen  

 

2. Fastigheten 

Utifrån den genomgång som vaktmästaren tagit fram gällande fastigheten gjorde 

styrelsen en genomgång. En prioriteringsordning kommer tas fram. Vi planerar för en 

fixardag under våren där vi bjuder in medlemmar för att gemensamt rusta upp 

anläggningen.  

 

Fixardag planeras till 22 april. 

 

3. ÖIK-bladet 

Vi har skrivit ut bladet och ska lämna ut det i brevlådor kommande vecka. Vi har 

publicerat bladet. 

 

4. Kontanter 

Styrelsen tar beslutet att både fotbollskiosk och sommarkiosk blir kontaktfria. 

 

5. Årsmötet 

Valberedningens förslag 

• Styrelsen fortsätter som under 2022 

• Sektionsansvariga fortsätter och förslagsvis: Jörgen (fotboll), Louise (motion), 

Martin (vinter & cykel) 

• Revisorer är förslaget att sittande fortsätter. 

• Valberedning – vakant 

 

6. Ekonomi/bokslut 

• Det finns pengar avsatt för verksamheten utifrån det arbete som gjorts på 

tidigare års Ironman. Detta köper vi hantlar och TRX-band för det.  

• Vi har fått ett ekonomiskt stöd för el från kommunen på närmare 40 000 kr, om 

vi inte har för höga elkostnader kan vi använda detta till energibesparande 

åtgärder. 

• Vi tittar på budget som Jane gjort som förslag. 

 

7. Övriga frågor 

• Ironman 9 juli – vi ska anmäla hur många funktionärer vi vill få till framöver.  

 

Nästa möte: 12 februari efter årsmötet 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


